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Referat fra bestyrelsesmødet d. 3.9.2014 
 

Deltagere:  
Lars Ulrik Hansen, Marianne Lund, Jytte Nielsen, Jens Højme, Peter Weng, Palle Nielsen, Jørgen 
Brøsen, Jan Vinsløv,  
 
Afbud: Ingen 
 
 
Åben dagsorden 
 
Pkt. 1 Valg af referent 

 Åbent – Peter Weng 

 Lukket - LUH 
 
Pkt. 2 Godkendelse af referat fra sidste møde 

 Referat godkendt 
 

Pkt. 3 Beboer fremmøde  

 2 beboere mødte op 
 

Pkt. 4 Varmemester orienterer.  
Blanket til Hundetilladelser lægges på hjemmesiden. Skal stadig underskrives og 
afleveres på varmemesterens kontor i kontortiden. 
Fritidslokalets udlejning behandles på næste møde. 
Jan orienterede om en løsning på havevanding v.h.a. en speciel vandslange. 
Stadig enkelte problemer med vand i postkasser. 
  

Pkt. 5 Økonomi 
Økonomi en ok. Budgettet overholdes. 
 

Pkt. 6 Orientering fra fritidsudvalget 
Der opsættes fjernsyn i fritidsklubben. 
 

Pkt. 7 Orientering fra Redaktionsudvalg   
Næste nummer uddeles i uge 38, 2014. 
Tidligere problemer med hjemmeside er muligvis løst. 
 

Pkt. 8 Orientering fra Selskabslokaleudvalg               
 Kontaktperson: Marianne 

Intet nyt 
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Pkt. 9 Orientering fra Flagudvalg 
 Kontaktperson: Jens  

Der flages både den 5. og 6. september. 
 

Pkt. 10 Orientering fra Vaskeriudvalg 
 Kontaktperson: Jytte 

• Stormbeslag er monteret på vinduerne. 
 
Pkt. 11 Sager til behandling: 
 
A: E-sag Renovering, opfølgning på udarbejdelse af helhedsplan. Status: 

 Der er stadig enkelte ting der skal udbedres på Triumfvej 47. 

 Vi afventer svar fra Landsbyggefonden. 
 
B: B-sag Beboersager: 

 Intet til referat 
  
C: B-sag Parkvandring opfølgning 

 9 beboere tilskrives. Noget færre antal end sidste år. 

 Plan for arbejdet er udarbejdet af varmemester. 

 Gennemgang af øvrige projekter/beplantninger. 
 
D: E-sag Erhvervslokalerne 

 Intet til referat 
 
E: E-sag Afdelingens 60 års fødselsdag. 

 Bestyrelsen gennemgik opgavefordelingen. 
 
F: E-sag Gravearbejder på Halbjørnsvej og arbejder i varmecentral 

 Arbejdet i varmecentralen starter snarest. Der udsendes et info-brev.. 

 Øvrig græsudbedring kommer til foråret. 
 
G: E-sag Parkering på Halbjørnsvej 

 Bestyrelsen afventer oplysninger om sanktionsmuligheder. 
 
H: E-sag Henvendelse fra UFF 
 Bestyrelsen afviste henvendelsen 
 
I:B-sag: Årshjul for gårdmænd 

 Jan gennemgik årshjulet. Enkelte kommentarer fra bestyrelsen 
 
J: B-sag Afdelingsbestyrelseskonference 

 Bestyrelsen deltager med undtagelse af Jytte. 
 
K: E-sag Energimærker – endelige 

 Vi har opnået B (TR47), D, E, F og G mærker. Samlet er det et pænt resultat. 
 
L: E/B-sag: Opfølgning på fredagspost, mails og hvad der ligger i postkassen: 

 Ingen bemærkninger 
 
Pkt. 12 Evt.  


